
VYDÁVÁ OBEC ZVOLE U PRAHY červenec 2013 ZDARMA

ZVOLSKÉ NOVINY
Ačkoli jsem se v dubnovém čísle obával díky poměrně dlouhé zimě a ne-

příjemným holomrazům sucha v lese, opak se ukázal být zanedlouho 

pravdou. Povodňová historie se nám po 11 letech opakuje. Ne sice v ta-

kovém rozsahu škod jako tehdy, ale i tak to „stojí za to“. Upřímně řečeno, 

naší vsi se povodně naštěstí nedotkly nijak významně. Máme ve Zvoli  

štěstí. Stojíme na kopci – jednalo se tak o záplavy sklepů a s tím spojené 

víceméně drobné výdaje s odstraněním následných škod. Zvole je svou 

polohou chráněna. Oba naše rybníky jsou připraveny k přelivu. U obou 

k němu došlo, voda však škodu nenapáchala. Jediná újma na obecním 

nemovitém majetku tak byla rozplavená cesta pod čističkou, kde se valil 

nový potok a hloubil si koryto. Z důvodu probíhající těžby a nutnosti 

vyvážet dřevo již byla cesta uvedena do původního stavu.

Například Vrané nad Vltavou na tom bylo mnohem hůř. Logicky. Stojí 

v údolí v těsné blízkosti Vltavy a tak následky vylitých břehů tohoto toku  

s našimi drobnými záplavami nebudu ani srovnávat. Podobně na to jsou 

i Zahořany. Jejichž Zahořanský potok, jindy v normálním a příjemném 

pozvolném toku mezi lesy, získal sílu dravé řeky, rozlil se do všech stran 

a přinesl nemalé potíže obyvatelům Zahořan a celému údolí. Za své vza-

la cesta s 11 brody, tolik oblíbenými zejména cyklisty.

Bohužel druhá „vlna“ silných přívalových dešťů přišla ještě v neděli 

9. června. Postihla především plzeňský a jihočeský kraj, ale např. i blízký 

berounský region. Přišla tma od Brd, černé mraky, blesky a hromy lítaly 

a spustil se přívalový déšť… ale jak jsem již řekl, máme ve Zvoli štěstí, ne-

boť nás ani tyto druhé přívalové deště neohrozily a nedošlo ani k žádné 

nutné evakuaci lidí z jejich příbytků.

V podstatě tak vlastně musím vyslovit díky našim zvolským předkům, 

našim zakladatelům, jež zvolili strategickou polohu založení obce Zvole 

právě na kopci. Další smeknutí klobouku zasluhují dobrovolní hasiči. 

Bez jejich pomoci by se nám nedařilo likvidovat následky přírodních 

pohrom, požárů a jiných nepříjemných událostí. O jejich pomoci článek 

uvnitř novin.                                                          Sepsal Mirek Stoklasa

Na úvod jen dvě aktuální fota ze setkání našich sportovních legend...

Legendy pěkně pohromadě. Tak tohle je kus historie zdejšího hokeje. 

V dolní řadě jsou odleva František Škobis, Miloslav Řezníček, Jaroslav 

Šafránek, Josef Blecha, Otakar Křehlík, Miroslav Jalovecký a Jan Malý, 

v horní řadě odleva pak  Karel Justián, Stanislav Adámek, Petr Jasanský, 

Vladimír Zápotocký, Josef Brchel, Josef Knotek, Jaromír Zajíček 

a Jaroslav Malířský.

Hokejoví jubilanti. Jaroslav Šafránek právě 75 let a Josef Blecha neuvě-

řitelných 93!

Strašák jménem povodně…

Hokejové vzpomínání najdete uvnitř tohoto vydání

Strašák jménem povodně ✶  Vyvážení  odpadu do lesa ✶  Čern íky ✶  Ve Zvol i  se 
také stalo ✶  SK Zvole ✶  Hokejové vzpomínání ✶  Ze školy ✶  Př ístavba hřbi tova

Foto: Jan Stoklasa
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ZPRÁVY Z OBCE 

A budu teď mírně kritický, ale bohužel nelze jinak… obecně řečeno, 

vyvážení jakéhokoli odpadu, ať už bio či jiného do lesa, prostě ne-

lze tolerovat. Je to jako bychom si obsah vlastního koše na odpadky 

vysypali doma v obýváku jen proto, že je to nejblíže a že je to cesta 

nejmenšího odporu. Přesto by se nám to nelíbilo a neudělali bychom 

to. Je to totiž „naše“, kdežto místní les či pole náš není. A to je právě 

ten omyl. Opakovaně pozoruji vyvážení odpadu na cca 4 oblíbená 

místa v domnění, že jde o obecní lokalitu, kde nikomu odpad vlastně 

nepřekáží, a to ani přírodě samotné... 

Ale i bioodpad je odpad! Ten patří na předem určená a k tomu zříze-

ná místa. Aby případně nevznikly pochyby, kam s odpadem legálně 

ano a kam ne, rozhodli jsem se umístit několik k tomu určených 

tabulek s informací, že les není skládka, aby nám v budoucnu nehro-

zily další fi nanční postihy od inspekce životního prostředí. A buďme 

upřímní sami k sobě – tak jako jsme se už konečně naučili zodpověd-

ně třídit odpad do kontejnerů, naučíme se i zacházet podle pravidel 

s jiným odpadem, který do kontejnerů sice nepatří, ale můžeme ho 

buď kompostovat na vlastním pozemku či v kompostérech nebo ho 

právě vyvážet na schválená a povolená místa k tomu určeným. 

Další možností jsou i bio popelnice, vyvážené pravidelně jednou 

za čtrnáct dnů. Není to těžké, není to náročné. Je to naopak zodpo-

vědné a laciné. Proč? Protože ušetřené peníze, které tentokrát koncem 

června zaplatíme jako pokutu inspekci životního prostředí a vyna-

ložených na nařízené odstranění ilegální skládky (cca 10 000 Kč), 

bychom jsme raději smysluplně investovali tam, kde je to třeba pro naše 

obecní zájmy. A to si určitě přejeme všichni. Držme si proto palce! 

Sepsal Mirek Stoklasa

Vyvážení odpadu do lesa… neboli 
i bioodpad je odpad!
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ZPRÁVY Z OBCE 

Rada zastupitelstva se sešla v květnu a červnu celkem 4krát. Zasedání 

se většinou zúčastňovali jako hosté předseda kontrolního výboru pan 

Petříček a člen stavební komise pan Šebek. Rada na svých jednáních 

projednala celkem 33 bodů. Kromě běžných rozhodnutí jako jsou schvá-

lení příspěvků na konání různých akcí pro občany Zvole, dělení pozem-

ků a schvalování hospodářského výsledku mateřské a základní školy, se 

rada věnovala zejména výstavbě polyfunkčního domu jako celku a ře-

šení problému vzniklého jednostranným neoprávněným odstoupením 

dodavatele stavby fi rmy INKOMASTAV od smlouvy. 

Řešila také problém vzniklý uzavřením některých odběrních míst 

v Praze pro vypouštění fekálního odpadu. Jejich uzavřením se značně 

prodloužila trasa pro jejich odvoz, což mělo za následek prudké zvýše-

ní ceny vývozu žump v obci Zvole a Černíkách, které nemají kanaliza-

ci. Rada přijala po konzultaci s provozovatelem obecní čistírny odpad-

ních vod rozhodnutí, umožnit občanům Zvole a Černík vyvážet do ní 

fekální odpad. Tím by se ceny za odvoz odpadu zvýšily jen velmi málo. 

Ve spolupráci s fi rmou INTEBO byla provedena úprava v naší čistírně 

umožňující vypouštění těchto odpadů z cisternových vozů. Dále byl pro-

veden výběr odvozců, kteří budou moci odpad vyvážet. V současné době 

již tato služba našim občanům plně funguje.

Rada obce se rozhodla pomoci občanům majícím zájem o možnost zís-

kání levnějšího odběru elektrické energie. Poskytla proto fi rmě e-Centre 

prostory v místnosti pod školkou pro tato jednání. Nábor trval do konce 

června.

Rada také zahájila výběrové řízení na dodavatele ozelenění přístavby 

hřbitova. Osloveno bylo šest fi rem. Radou jmenovaná komise pak pro-

vedla dne 25.6. vyhodnocení nabídek.

Nemusím zdůrazňovat , že u všech výběrů byla hlavním kritériem nej-

nižší cena. 

O každém jednání a usnesení rady byl pořizován zápis. Všechny zápisy 

a usnesení jsou uveřejněny na obecních webových stránkách. 

Sepsal Lubomír Duda

MAS Dolnobřežansko má své logo. Do soutěže, kterou MAS 

vyhlásila, přišlo 18 návrhů loga a 5 dětských obrázků. Vítězné 

logo navrhl pan Vladimír Hejnic z Okrouhla. Cena pro vítěze 

(dárkový kupon na nákup elektroniky) byla veřejně předána 

na akci Jízda Slunovratu v Dolních Břežanech, kde měla MAS 

svůj informační stolek. Oceněnými z dětské soutěže jsou Katka 

Kramlová (Dolní Břežany), Katka Pelikánová (Psáry) a Zuzka 

Březinová (Zvole).   

  

Co nás čeká v následujících měsících?
Budeme se připravovat na Programové období 2014–2020, a to 

především prací na přípravě Integrované strategie rozvoje úze-

mí. Na její vytvoření získala MAS Dolnobřežansko fi nanční pro-

středky z Programu rozvoje venkova díky projektu „Tady jsme 

doma“.

Červen–červenec: krabičková anketa
Napište, prosím, alespoň jedno přání, postřeh, názor, co vy-

budovat, opravit, či jak jinak zlepšit místo, kde žijete. Anketní 

krabička je umístěna na obecním úřadě a v obchodě. Příspěvky 

do ankety lze zasílat 

i mailem na adresu 

MonikaNeuzilova@

seznam.cz nebo 

info@mas-dolnob-

rezansko.cz

Září: spuštění webo-
vých stránek MAS 
Dolnobřežansko, 
www.mas-dolnobre-

zansko.cz

Září: kulaté 
stoly s MAS 
Dolnobřežansko
Přijďte i Vy říci svůj názor na to, co se Vám ve Vaší obci a okolí 

líbí nebo nelíbí, a co byste rádi změnili! Vyberte si kulatý stůl, 

který je Vaší obci nejblíž. Bližší informace najdete na webu MAS 

Dolnobřežansko a na webech partnerských obcí.

Zasedání rady zastupitelstva

Okénko do MAS Dolnobřežansko

13. dubna proběhl 1. ročník turistického pochodu Zvolská botička, • 

trasy byly různě dlouhé a zájem občanů značný

28. dubna se konal již 11. ročník Zvolského běhu – podrobnosti • 

v samostatném článku

27. dubna vypukl „Černický slet“ – byly tam i čarodějnice ale také • 

rej maškar

31. dubna se pro změnu konaly „Čarodějnice“ ve Zvoli, bylo jich • 

mnoho, bylo i mnoho maškar, program pro děti a všichni se mohli 

večer podívat na světelnou šou, opéci si vuřt a dobře se bavit

11. května proběhl jarní orientační běh – nikdo nezabloudil• 

18. května se konalo v místnosti pod školkou vítání našich nových • 

občánků a odpoledne pak setkání s jubilanty 

19. května byl svátek malých i velkých fotbalistů – na hřišti se ko-• 

nal „Fotbalový park“ a všichni si mohli vyzkoušet své fotbalové 

dovednosti

1. června se uskutečnil v Černíkách dětský den – bylo tam dětí jako • 

smetí

25. června byl výběrovou komisí vybrán dodavatel ozelenění přístav-• 

by hřbitova – podrobnosti v samostatném článku

Jednou větou
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Rekonstrukce kiosku a výstavba přístřešku 
v Černíkách na spolkové zahradě ČZS

ČESKÝ ZAHRADKÁŘSKÝ SVAZ – ZÁKLADNÍ ORGANIZACE ČERNÍKY
p. 252 45  ZVOLE, OKRES PRAHA - ZÁPAD

ČERNÍKY

K zajištění vyšší kvality služeb a lepšího prostředí pro návštěvníky se 

ZO ČZS Černíky letos rozhodla pro rekonstrukci zázemí kiosku pro 

občerstvení a zastřešení prostorů pro návštěvníky. 

Samotná stavba byla zahájena dne 16. března 2013. Každou sobotu, 

státní svátky, ale i některé neděle i všední dny se scházela parta dob-

rovolníků, kterých bylo celkem 27, aby pracovala na stavbě. Doposud 

odpracovali úctyhodných 950 brigádnických hodin.

Na rekonstrukci bylo prozatím vynaloženo 84.242 Kč. Finance inves-

tované na rekonstrukci kiosku a přístavbu zastřešení byly čerpány ze 

zdrojů ČZS Černíky, z dotací OÚ Zvole, z fi nanční podpory dobrovol-

ných dárců a výdělku na akcích pořádaných ČZS. Finanční záznamy 

jsou pečlivě zpracované a vedené u  pokladní ČZS Jaroslavy Hrubé 

a jsou u ní každému k nahlédnutí. 

Rekonstrukce však není zdaleka u konce. Je třeba dokončit střechu, 

(tato je zakonzervována proti dešti, ale chybí fi nální střešní krytina), 

podlahu kiosku, chybí střešní okapy, upravit povrch pod přístřeš-

kem – vysypání štěrkem. Na to vše je potřebné zajistit další fi nanční 

prostředky 

Brigádnická činnost bude i nadále pokračovat. V nejbližší době je za-

potřebí provést lakýrnické práce celé dřevěné konstrukce, takže, pokud 

budete mít čas a chuť pomoci, rádi Vás mezi sebou uvítáme. Rozpis 

brigád bude zveřejněn 8. 7. 2013 na nástěnce ČZS v Černické ulici.

Děkujeme všem, kteří tuto akci podporují. Věříme, že kiosek a nové 

prostory budou dlouhá léta sloužit všem občanům při společenských 

a sportovních akcích pořádaných v Černíkách.

Za ZO ČZS Černíky
předseda Rastislav Betinec

Výroční členská schůze 2013
Dne 21. 9. 2014 od 15.00 hod.

Pro členy ČZS Černíky

2. ročník Černické koloběžky 
Dne 28. 9. 2013 od 14.00 hod.

Setkání s Mikulášem a rozsvícení vánočního stromku 
Dne 2. 12. 2013 od 15.00 hod.

Čarodejnický slet masek 
Dne 26. dubna 2014 od 15.00 hod.

Dětský den
Dne 31. 5. 2014 od 13.00 hod.

Výroční členská schůze 2014
Dne 21. 6. 2014 od 15.30 hod.

Pro členy ČZS Černíky

AKCE NA SPOLKOVÉ ZAHRADĚ ČZS NA ROK 2013 a 2014

Původní stav kiosku na občerstvení

Nově zbudovaný kiosek a jeho okolí připravený na Dětský den

Foto z 30. března 2013 zleva: Láďa Svoboda, Rosťa Betinec, Michal Slabý, 
Jirka Matoušek, Jáchym Kopřiva, Tonda Kolínský, Tomáš Boreš, 
Emil Toman, v popředí Petr Hanzl.
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Černický slet a Maškarní rej

ČERNÍKY

U příležitosti nadcházejících májových svátků se v sobotu 27. dub-

na 2013 uskutečnila letos první společenská událost v Černíkách – 

Černický slet. Druhý ročník této akce uspořádala od tří hodin odpo-

ledne na svém pozemku základní organizace ČZS v Černíkách.

Na akci spojenou s maškarním rejem přišlo kolem třiceti masek se svý-

mi „civilními“ doprovody, z nichž nejvíce byli zastoupeni čarodějové 

a čarodějnice. Právě tento převlek pak vyhrál jak dětskou, tak dospě-

láckou kategorii soutěže o nejlepší kostým, přičemž v druhé zmíněné 

nesl podobu čaroděje Gandalfa z fi lmu Pán prstenů. Pozornost zaslu-

hovala i maska kostlivce se synem kostlivečkem, který byl zároveň nej-

mladším účastníkem soutěží. 

Pro všechny návštěvníky byly připraveny hry a soutěže, hudební pro-

dukce všech žánrů s možností tance i tradiční táborový oheň s opéká-

ním buřtíků.

Program byl bohatý a zahrnoval mnoho soutěží. Mezi disciplínami byl 

běžecký slalom s vajíčkem na lžíci, slalom dvojic se svázanýma noha-

ma nebo v tanec s míčkem či nafukovacím balónkem mezi čely. Velmi 

oblíbená byla soutěž v tanci se židlemi. Každého z těchto závodů se zú-

častnili nejen děti, ale i rodiče. Dokonce i babičky s dědečky se přidali! 

Speciálně pro děti bylo připraveno zápolení v pojídání pudingu na čas, 

dospěláky čekala již tradiční pivní štafeta. Tentokrát se jednalo o šta-

fetu čtveřic, v níž musela být zastoupena alespoň jedna žena. Vyhrálo 

družstvo Dášy Hošnové s Žížalovými.

Černický slet moderoval předseda ČZS Rosťa Betinec, o hudební pro-

dukci se staral Petr Hanzl a v občerstvení obsluhovaly dvě krásné a pří-

jemné čarodějky Jarka Hrubá a Věrka Podhorecká. 

Poslední dubnová sobota byla opravdu hektická, jelikož od rána pro-

bíhala pravidelná sobotní brigáda na rekonstrukci pozemku. Od rána 

parta z Černík pokračovala v betonování patek pro osazení sloupů 

a v tesařských pracích na trámoví budoucího kiosku a přilehlých pro-

stor. Po obědě však musela tuto práci ukončit, prostory staveniště za-

bezpečit a připravit vše potřebné pro konání Černického sletu. Byly 

postaveny párty stany, rozestavěny lavice, stoly, vybudován provizorní 

stánek s občerstvením a nachystány pomůcky a odměny pro soutěže, 

včetně vymezení prostoru pro jejich konání. Všechno se muselo stih-

nout do půl třetí odpoledne, kdy se postupně začali scházet první hos-

té Černického sletu. 

Všem dobrovolníkům patří veliký dík za jejich aktivní přístup k úspěš-

né realizaci celého odpoledne! Děkujeme také obecnímu úřadu za za-

půjčení ozvučovací techniky, stanů, stolů a lavic. 

Sepsala Lenka Betincová

Slalom s vajíčky

Kostlivec, čarodějnice a Gandalf
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Dětský den – hry, soutěže a divadelní 
představeni pro děti

ČERNÍKY

V sobotu odpoledne 1. 6. 2013 se v Černíkách konal tradiční Dětský den. 

Navzdory nepříznivé meteorologické předpovědi organizátoři tuto akci 

neodvolali a rozhodli se, že ani počasí dětem tento den nezkazí!!! Lilo 

jako z konve již od rána, ale děti z Černík, Zvole i okolí a dokonce až 

z Prahy to neodradilo, aby dorazily. Před zahájením se jich do soutěží 

zaregistrovalo na tři desítky. Celkově se akce zúčastnilo něco málo přes 

osmdesát návštěvníků, kteří se rozhodli, že společně s dětmi aktivně 

stráví ono zamračené a uplakané sobotní odpoledne. 

Kvůli nepříznivému počasí se muselo improvizovat a celé odpoledne 

přizpůsobit přívalům deště. Nejdůležitější bylo, aby všichni hosté zůstali 

v suchu. Pořadatelé přesunuli dějiště soutěží i divadýlko pod zastřešenou 

plochu, a tak všichni návštěvníci mohli ocenit nově vybudované prosto-

ry na pozemku ČZS Černíky, které chrání před vlivy počasí. 

V půl druhé děti čekalo divadelní představení s názvem „Karlova 

a Jaromírova pohádka“. Malí diváci byli vtaženi do děje a někteří se 

chvílemi dokonce stali herci na pódiu. Pohádka měla u všech velký 

ohlas. Následovaly dětské soutěže oceňované malými dárky i sladkými 

odměnami. Zápolilo se jak ve sportovních disciplínách, tanečních hrách, 

tak i v uměleckém klání, které vyplnilo program v závěrečné části sou-

těžního odpoledne. Všichni odvážní umělci si pak za svůj výkon mohli 

vybrat jeden z připravených dárků – od plyšáků přes autíčka až po různé 

drobné hračky. 

V závěru mokrého odpoledne proběhlo losování tomboly. To bylo nadě-

jí! Každý pátý lístek vyhrával. Někteří byli příjemně překvapeni, proto-

že nečekali, že zrovna ten jejich lístek vyhraje. No a někteří, jak už to 

u tombol bývá, byli zklamaní, že zrovna tu jimi vyhlídnutou cenu vyhrál 

někdo jiný. Hlavní je, že si to všichni hezky užili. 

Akci moderoval předseda ČZS Černíky Rosťa Betinec a o hudební 

doprovod se postaral Petr Hanzl. Jarka Hrubá s Janou Hrachovcovou 

za pultem úspěšně zvládly premiérové otevření nového kiosku s občerst-

vením, kde nabízely, co hrdlo ráčilo. Všichni měli možnost ochutnat gri-

lované klobásy a kuřecí čtvrtky výborně připravené Láďou Svobodou. 

Děkujeme všem, kteří se podíleli na přípravách i organizaci Dětského 

dne. Akci za podpory OÚ Zvole pořádala ZO Českého zahrádkářského 

svazu v Černíkách ŠSKK při OÚ Zvole a SK Zvole. 

Sepsala Lenka Betincová

Zveme všechny pamětníky a přátele 
na oslavu

devadesátého 
výročí 

vzniku Osady Černíky,
která se koná 
v sobotu 17. srpna 2013 od 16:00 hodin
na spolkové parcele v Černické ulici.

Připomeňme si společně trampské začátky osady 
i historické události v životě místní zahrádkářské 
organizace.

Akce se koná pod záštitou Obecního úřadu Zvole a 
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu 
Černíky.
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Jako každý rok, tak i letos proběhl čarodějnický rej. Úvodní hrátky s dět-

mi připravily Magda Nohová, Míša Tyllerová a Markéta Netopilová 

na hřišti Sokola Zvole. Probíhaly různé soutěže či přehlídka čaroděj-

nických kostýmů, které byly letos obzvlášť „vypečené“, to vše s vyhláše-

ním nejlepšího kostýmu pro čarodějnici a čaroděje večera. Vítězové pak 

úspěšně zapálili připravenou, snad dvoumetrovou hranici s čarodějnicí 

od Lenky Netopilové.

V rámci domluveného programu vystoupila skupina aerobiku 

s tancem čarodějnic a závěr reje patřil fireshow žonglérské sku-

piny Magnis. Celým večerem statečně provázela hudební skupina 

Pěšáci. 

Mám rád tyto akce. V záplavě každodenních povinností a rutinních 

starostí patří tyhle taškařice k těm, které rozsvítí byť i večer na pár ho-

din zábavy, tance, hudby a pohody všech zúčastněných. Tak doufám, 

že se budeme k podobných aktivitám vracet co jen to půjde a také 

za laskavé podpory pořadatelů a dalších občanů naší obce.

Mirek Stoklasa

V poslední dubnovou neděli se uskutečnil již 11. ročník Zvolského běhu. 

Bohužel, v neděli ráno  ukazoval teploměr pouhých 6 stupňů Celsia 

a to se odrazilo na historicky nejnižším počtu účastníků. Největší úby-

tek jsme zaznamenali hlavně v kategoriích nejmladších dětí, kdy ve 

3 kategoriích startovalo pouhých 8 dětí. Na start se postavilo celkem 

58 běžců a běžkyň.

Jako obvykle bylo připraveno 17 kategorii, od nejmladších dětí (běh 

na 50 m), po muže veterány (4 300 m). Letošní novinkou byla roz-

cvička před startem každé dětské kategorie pod vedením hlavní 

rozhodčí závodů –Slávky Ročňákové. Jediný letošní traťový rekord 

zaběhl Vítek Pořízka (2007) na trati dlouhé 200m, kategorie před-

školních dětí. Potěšila nás nezvykle hojná účast v kategorií mladších 

žáků, kde v konkurenci 8 kluků vyhrál Martin Němec. Velmi vzácně 

se objeví dívky v kategorií dorostenky – letos se našly dvě odváž-

né, Eliška Hájková a Kateřina Zimmerová (obě úspěšné orientační 

běžkyně), které doběhly jako jeden muž a prvenství si mezi sebou 

rozdělily ☺.

Kompletní výsledky si můžete prohlédnout na www.zvole.info.

Tradičně vyhlašovanou nejpočetněji zastoupenou rodinou byly letos 

Švejdovi, kteří nastoupili v počtu 6 členů. Putovní cenu pro nejrych-

lejší partnerskou dvojici si odnesli Dana a Přemek Chaloupkovi.

Přes nepřízeň počasí se závod vydařil. Děkuji touto cestou všem, kte-

ří se aktivně podíleli na organizaci. Doufám, že příští rok už bude po-

časí laskavější a že se sejdeme na startu dalšího ročníku v hojnějším 

počtu. Sportu zdar! 
Za SŠSK Katarína Hánělová

VE ZVOLI SE TAKÉ STALO

Čarodějnický rej ve Zvoli

Zvolský běh – 11. ročník
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Jarní závod Zvolského orientačního běhu
Dne 11. května proběhl již 18. závod orientačního běhu pořádaný oddí-
lem OB Zvole. Závod probíhal v lese mezi Zvolí a Březovou. Sluníčko se 

toho sobotního dopoledne sice schovávalo za mraky, ale 92 účastníkům 

to nevadilo a pustili se směle do lesa hledat kontroly. Terén byl díky 

deštivému jaru na některých místech dost podmáčený, v několika údo-

líčkách dokonce tekly i potůčky, ale to dávalo závodu novou atmosféru. 

Nejeden účastník několikrát v průběhu musel řešit zda to tou „vodou“ 

proběhnout nebo radši zvolit delší oběhnutí k následující kontrole. 

Děti do 10ti let měly svoji trať vyznačenou fáborky, starší děti a dospělí 

hledali místa kontrol již pouze podle mapy. Díky tomu, že pro většinu 

účastníků byl tento les známý, nebylo pro mnohé tak obtížné najít všech-

ny kontroly v určeném limitu jedné hodiny. 

Přesto že atmosféra závodu byla sousedská, bylo v lese vidět velké nasa-

zení dětí i dospělých při sportovním zápolení. 

Potěšilo mne, že se závodu účastnili i ti, pro které orientační běh byl no-

vinkou a navíc se na konci ptali na termín dalších závodů. Nejbližší zá-

vod bude po prázdninách, další na Nový rok a pak z jara příštího roku.  

Výsledky a další fotky ze závodu můžete najít na oddílovém webu. 

(www.ob.skzvole.cz)

Za oddíl OB Tomáš Hájek

Pozvánka na
podzimní orientační
běh
Zveme všechny jednotlivce i celé rodiny na podzimní orientační běh, 

který připravujeme na období přelomu záři a října. Bližší informace 

o tomto již tradičním zvolském závodu budou zveřejněny koncem prázd-

nin či začátkem školního roku na www.ob.skzvole.cz 

Za oddíl OB Tomáš Hájek

Tabulka zvolských akcí

Datum  Akce Místo konání Pořadatel

21. 9. 2013 Zvolské babí léto zvolská náves

2. týden v září akce s BESIPem ZŠ Zvole Karabina

28. 9. 2013 Černická koloběžka Černíky ČZS Černíky

4. 10. 2013 „Noc Kostelů“ – od 18:00 prohlídky, 20:00 program kostel ve Zvoli Farníci

5. 10. 2013 18. zvolský orientační běh zvolská náves SK Zvole OB

12. 10. 2013 5. ročník zvolského blesku sokolovna Vrané nad Vltavou SK Zvole šachy

9. 11. 2013 dětská šachová liga ZŠ Jílové SK Zvole šachy
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6. ročník Zvolského 
rapidu
Poslední dubnovou sobotu se ve Vraném nad Vltavou konal 6. ročník turna-
je v rapid šachu, Zvolský rapid ŠACHY.BIZ. Turnaj byl velmi dobře obsazen 

– 29 účastníků mělo rating nad 2000. Favority byli mezinárodní mistr Josef 
Přibyl (ELO 233) a FIDE mistři Tomáš Vojta, Vojtěch Straka a Jiří Gregor. 
Hlavním rozhodčím turnaje byl Michail Koreček, který zároveň zajišťoval 

zpracování výsledků. Hrálo se hracím tempem 2×20 minut na 9 kol. 

Tomáš Vojta procházel turnajem suverénně. Během devíti kol povolil 

soupeřům jen dvě remízy. Po osmém kole byli na druhém a třetím místě 

Vojtěch Straka a Josef Přibyl. Ti se utkali až v posledním devátém kole 

a jejich vzájemná remíza rozhodla o tom, že na pomocné hodnocení 

skončil na 2. místě Vojtěch Straka (7 bodů) a třetí Josef Přibyl (rovněž 

7 bodů). Nejlepší ženou turnaje se stala se Hana Kubíková. Nejlepším 

seniorem se stal Josef Přibyl. Nejlepším juniorem byl Daniel Rous. 

Nejlepším hráčem s ELO pod 1 700 se stal Jaromír Háněl z pořádající-

ho oddílu ŠK Medvědi Zvole.

Ohlédnutí za letošní sezónou

Letošní sezóna byla plná šachových akcí. Děti se účastnily regionální 

žákovské ligy, ve které si vedla nejlépe naše děvčata Maruška Hánělová 

a Dominika Holubová. Pořádali jsme 5 velkých turnajů pro veřejnost, 

kterých se zúčastnilo 280 šachistů. 

Loňské září si udělali trenérské zkoušky Martin Jungmann ml. a Vojta 
Straka. Oba musím pochválit, protože nám vyrostli dva skvělí trenéři. 

Martin Jungmann ml. pravidelně každé úterý trénoval talentované děti 

a Vojta Straka v neděli večer dospělé a starší děti.

V neděli 16. června jsme zakončili letošní sezónu setkáním všech čle-

nů oddílu a jejich rodinných příslušníků. Utkali jsme se v házení fi gu-

rek do krabice, stavění židliček na oblý stůl, skládání pěnových kostek 

a hlavně se hrály šachy.

Přejeme všem pěkné prázdniny!  Luděk Straka

Družstvo 
dospělých druhé 
v regionálním 
přeboru
Družstvo dospělých po letošních skvělých výkonech obsadilo druhé mís-

to v regionálním přeboru. Družstvo hrálo ve složení: Martin Listopad, 
Václav Plháček, Marek Woitsch, Jiří Weiner, Bedřich Chaloupka st., 
Ondřej Máslo, Martin Jungmann ml., Jiří Polák, Ondřej Straka, Jan 
Mach, Martin Jungmann st. Bedřich Chaloupka ml., Jaromír Háněl. 
Naši hráči se výrazně zlepšili a je vidět, že mají chuť hrát. Každou nedě-

li se na tréninku schází celé družstvo, kde rozebírají sehrané partie a při-

pravují si další strategii. O družstvo se starali Bedřichové Chaloupkové, 

kterým patří velký dík.
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Hokejové vzpomínání
Sešlo se těch jubileí víc. V květnu uteklo devadesát let od založení zdej-

šího Sokola, zakladatel a největší muž zdejšího hokeje pan František 

Škobis by se dožil rovné stovky, někdejší spolehlivý obránce Josef 

Blecha z Ohrobce měl už 93.narozeniny a hokejista a fotbalista Jaroslav 

Šafránek právě vstoupil mezi pětasedmdesátníky. Něco málo z historie 

i dnešního setkání legend přinášíme v následujícím fotofejetonu.

text: Vladimír Zápotocký
fota a reprodukce: Vladimír Brada 

František Škobis v dobách své hokejové slávy. Ve čtyřicátých létech se prý 
u nás na velkém i malém rybníku hrával nejnavštěvovanější hokej.

U příležitosti nedožité stovky pana Škobise si vzpomněli hráči i obec. Na 
našem snímku František Škobis mladší a starosta obce Mirek Stoklasa.

Nejslavnější výsledek. Zvole – Modřany 9:0 v zápase o třetí příčku Poháru 
primátora hlavního města Prahy v roce 1947. Tihle hráči to všechno 
odehráli. František Škobis dal v tom zápase tři góly.
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A tohle je ta plaketa věnovaná primátorem 1947 pro účastníky poháru 
neprofesionálních mužstev Prahy a okolí. Konečné pořadí bylo: 1. Říčany, 
2. Zbraslav, 3. Zvole.

Populární hvězda jménem Standa Adámek, snad nejelegantnější bruslař, 
co tu kdy hrál,  gratuluje nejstaršímu žijícímu  hráči Josefu Blechovi 
z Ohrobce k narozeninám.

Petr Jasanský popřává Jardovi Šafránkovi. Mají si co říct. V hokeji hráli 
v útoku, ve fotbalu jim patřila brána.

Samý začátek let šedesátých. Jen jeden gól chyběl a mohli jsme hrát 
kvalifi kaci krajských soutěží! To byl mančaft! V horní řadě stojí odleva 
Šafránek, Míla Řezníček, Karel Ovčáček, Petrák, Jarda Řezníček, 
Zeman a Trefný, pod nimi trojice Blábol, brankář Jarda Malířský a právě 
končící pamětník dřívějších časů Václav Hůrka, na ledě sedí ještě Mirek 
Jalovecký. Do tohoto mužstva dál stabilně patřili Tonda Adámek, Nejedlý, 
Pařízek a Petr Číbera z Okrouhla.

Poslední oblíbený útok sestavený nestorem Františkem Škobisem 
představovali jeho syn se Standou Štichou a Petrem Jasanským. Naši 
začali hrát na tři útoky a tihle dorostenci opravdu znamenali 
 „čerstvý vítr“. Snímek je z Vánoc 1963.

K vyprávění toho bylo po celou dobu vzpomínkového posezení dost. 
V roli řečníka je právě Pepík Knotek. Poslouchající jsou odleva 
Jarda Pařízek, Ohrobečáci Jenda Malý s Otou Křehlíkem a za 
Pepíkem skrytý Jarda Malířský.
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Hurá, prázdniny!!!
Každý ví, že rok končí v prosinci. Učitelská 

veřejnost to má však jinak - my počítáme roky 

školní. Náš konec je v červnu (a věřte, že ně-

kdy téměř doslova). 

Ten letošní byl opravdu – jak to říct – hek-

tický. Díky zbourané družině zůstávaly děti 

ve škole i odpoledne, což vyžadovalo precizní 

dodržování provozního řádu. Byl vypracován 

na minuty tak, abychom nikde nikoho neza-

pomněli a poslali ho do správného kroužku, 

kterých je již tradičně velké množství. Uznáte, 

že vměstnat 20 kroužků do pěti dnů je poměr-

ně náročné. Sotva jsme vyřešili tento logis-

tický oříšek včetně zajištění elektronického 

vrátníku, přišla žádost od Ohrobce, abychom 

pomohli s jejich školkou. Nedostatek vol-

ných míst v mateřinkách se stává celorepub-

likovým problémem a v naší lokalitě přerostl 

do obřích rozměrů. Zákon nařizuje ředitelům 

mateřských škol, aby si poradili sami. Nikdo 

se však nechystá podat pomocnou ruku. 

Problémy působí i nejasná formulace někte-

rých paragrafů, týkajících se přijímání dětí, 

a jejich různý výklad. Zkrátka -s trochou nad-

sázky, konzultace s pěti právníky přináší šest 

výkladů včetně úsměvných prohlášení pana 

ombudsmana, jemuž se od stolu jeví všech-

no trochu jinak, než ve skutečném životě. 

Rozhodli jsme se tedy využít ochoty vedlejší 

obce a v rámci rychlého zajištění služeb škol-

ky jsme se dohodli na zřízení detašovaného 

pracoviště v Ohrobci. Každý, kdo se někdy 

setkal s úředním šimlem, si jistě představí, co 

stohů různých žádostí, povolení, příloh, roz-

hodnutí, posudků a tak dále, a tak dále, to 

vyžadovalo. Šťastně jsme se vším prokousali 

a v neuvěřitelném termínu cca půl roku ote-

vřeli jednu třídu pro 25 dětí. Nutno říci, že 

všichni zainteresovaní včetně krajských úřed-

níků a hygieničky, dělali, co mohli. Nečekali 

na nejzazší termíny dané správním řízením 

a pod tíhou neustálých telefonátů z mé strany 

konali rychle.

Následovaly zápisy – z výše popsaných dů-

vodů tradičně stresující záležitost. I přes vý-

znamné navýšení kapacity školky jsme byli 

nuceni odmítnout 30 zájemců. Bylo by jich 

ještě více, ale využili jsme možnosti tzv. půle-

né docházky, kdy se o jedno místo dělí 2 děti. 

Jsme rádi, že některé vstřícné maminky po-

chopily tuto nabídku jako možné řešení a vy-

šly si navzájem vstříc. Chápu tíživou situaci 

žen, kterým právě končí rodičovská dovolená, 

musí do práce a dítě není kam umístit. My 

už ale opravdu nemáme kapacitu. Umístění 

v MŠ je nenárokové s výjimkou posledního 

roku před nástupem k plnění povinné školní 

docházky.

Mezi zápisy do školky proběhl ještě zápis 

do školy. Přišlo 37 nových žáčků a 4 po od-

kladu. Celkem 41 zájemců. Po různých pře-

sunech a žádostech o odklad se počet budou-

cích prvňáčků ustálil na 27 dětech. 

A právě, když se blíží ten náš konec, všech-

no snažení vrcholí, pracovní tempo se zvyšuje 

a resty volají po okamžitém řešení, ohlásila 

se nám hloubková inspekce. Byla tu 5 dní 

a hloubkově prohlédla úplně všechno včetně 

fi nančních záležitostí. Zaměřila se prioritně 

na soulad výuky se školním vzdělávacím pro-

gramem. Máme velkou radost z výsledků jejích 

zjištění. Inspektoři nenašli žádná pochybení, 

naopak vyzdvihovali kvalitu výuky (zaměřeno 

jak na znalosti, tak na kompetence), kreativi-

tu učitelek, atmosféru ve škole i vnitřní vztahy. 

Jako nadstandardní ohodnotili naši nabídku 

zájmové činnosti, která pokrývá široké spek-

trum dětských zájmů od uměleckých přes 

sportovní až po rukodělné. Podivili se nad po-

čtem pohárů, které naši sportovci vybojovali 

ve sportovních kláních. Je to o to úctyhodněj-

ší, že nemáme vhodné sportoviště. 

Ocenili také ICT vybavení – v každé třídě je 

interaktivní tabule, jež není na ozdobu, ale 

opravdu se s ní pracuje. Nově jsme vybavili 

počítačovou učebnu.

S čím se však stále potýkáme, je nedostatek 

prostoru pro zmiňované aktivity. Doufáme 

v brzké dostavení polyfunkčního domu a mož-

ná, někdy i v rekonstrukci půdních prostor 

nad budovou školy. Obsadili jsme už každič-

ký kousek a s nelibostí zjišťujeme, že nemá-

me kam co dát. Jenže akce „Z“ jsou minulostí 

a zadarmo nic nedostaneme. 

I když přece! Velmi děkujeme rodičům, kteří 

nám nejen nabízejí, ale také uskutečňují mate-

riální i fi nanční pomoc. Za jejich peníze naku-

pujeme dětem moderní výukové pomůcky.

Předpokládaný počet žáků v příštím roce je 

134. Letos nás opouští 24 páťáků. Těm, kteří 

se dostali na víceletá gymnázia, moc gratulu-

jeme a všem přejeme samé úspěchy. Věříme, 

že u nás získali dobrý základ pro další studi-

um a že jsme přispěli k výchově sebevědomé-

ho člověka, který se ve světě neztratí.

Závěrem bych chtěla poděkovat celému pe-

dagogickému sboru za jeho práci velmi často 

nad rámec jeho povinností.

Všem přeji krásné prázdniny a se začátkem 

školního roku opět hurá do práce.

 

Lucie Strejcová
ředitelka školy
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JARO VE ZVOLI

Jaro na zvolských humnech
aneb manažer na zabití, 
za to vlk jako kamarád
Vyrazil jsem cestou zadem přes místo „na vo-

strovcích“ do oblíbené vranské hospůdky 

na pivo a za kamarády. Krásné jarní popolední, 

svěží vzduch, nádhera. Vyrušilo mě auto. Až 

moc velké, až moc silné, robustní. Vystoupil 

z něj muž, taky robustní, silný a sebevědomý. 

Otevřel zadní dveře a z něho se vyřítili dva 

silní a robustní psi. Pánova pýcha. Evidentně. 

Z radosti a volného výběhu, vyřítili se rovnou 

a tryskem kolem trní a remízku. Vyplašili sil-

ně koroptev i zaječí matku. Nevěděli, co činí. 

Kořist chytat neuměli, ta prchla. Páníček si 

velkopansky pochvaloval jejich běh a radost. 

Neudržel jsem se. Povídám mu: „Člověče, vrať-

te se do svého apartmá. Tady děláte škodu.“ 

Podíval se na mě s vědomím velikosti svého 

majetku a konta. Už auto vypovídalo, že to 

není „střední třída“. Byl to pán tvorstva znač-

ky nabob. Ukazuju mu v roští koroptví vajíčka 

a vysvětluju, že vyplašená koroptev už se na to-

hle místo nevrátí. „Zabil jste dvě koroptvičky.“ 

Nic. Kousek dál jsou v roští dvě zaječí mláďát-

ka, tak dvoudenní, k těm už se máma taky ne-

vrátí. Taky uhynou. „A tyhle dopadnou stejně. 

Zítra už je po nich.“ Co na to on? Obořil se 

na mě. Povídám mu něco jako v tom smyslu, že 

už někteří nadobro ztratili kontakt s přírodou 

a jsou to škůdci. Zeptal se: „I já?“ Samozřejmě, 

ten pes za to nemůže, že jeho páníček není ani 

myslivec, natož pak znalec a milovník příro-

dy, a tudíž neumí vychovat „své“ zvíře, kterak 

se chovat ve volné přírodě. Podíval se na mě 

ve stylu, že tady se to může, protože tady, v té 

„volné přírodě“, je to vlastně všech. S nadutostí 

mně, už odcházejícímu, sdělil: „Ty by se pustili 

i do vlka.“ Odvětil jsem: „Do jednoho jistě, ale 

smečka by vám je s určitostí pohřbila. Ta je 

pro tyhle případy organizovaná.“ Čuměl jako 

vrána, elitář, a hledal poslední slovo, aby trium-

foval, ale já už ho neposlouchal.

Pln té příhody, jdu zamyšleně lesem a tam, 

kde se schází z „vostrovců“ dolů k potoku 

vranského údolí najednou získávám pocit, že 

na mě někdo kouká. Nebudete věřit, byl to 

snad vlk. Mladý vlček. Viděl jsem jen chytré 

oči. Po vzoru svého dědy, bylo to tak na dvacet 

metrů, na zvíře začnu mluvit. Přívětivě, chlá-

cholivě, přátelsky. Věděl jsem, že mě nenapad-

ne. Byl připraven zmizet. Chyběla mu právě 

smečka. Když je sám, troufne si tak na zajíce, 

aby přemohl hlad. Zastavil jsem se. Dívaly se 

na mě ty oči zvědavě. Zkoumal si mou posta-

vu, každého zvířete většího jak je on sám, se 

to týká. A tak mu povídám. „Odkud ses zatou-

lal? Nejsi alfasamec jako Topolánek, nepatříš 

do hlavního plemenného páru, hledáš si první 

samičku, abys založil novou smečku? Odkud 

až přicházíš? Asi někde myslivci „utlumovali 

škodnou“ a ty’s zůstal sám. Viď, mládenečku?“ 

Je to škoda, pověry o vlku přežívají. Kolikrát 

já jen slyšel pohádku o Karkulce, kde zlý vlk 

sežral babičku i Karkulku a hodný myslivec 

je osvobodil. A jak je to všechno jinak! Vlk je 

sám o sobě mrchožrout. Pokazil si to vždycky, 

když přišla „cholera a mor“. Nebožtíky neza-

hrabávali dva metry do hrobu, ale sotva pár čí-

sel pod zem a za vsí. A vlk ty jakoby čerstvé 

nebožtíky okusoval. On vlastně nerad loví. Sám 

už vůbec ne!

Koukáme na sebe, nic si neuděláme. To oba 

víme. On je chytrý. Ostražitý, ale taky zvěda-

vý. Italové by ho uctívali. Romulus a Remus. 

Odkojila je prý vlčice. Co tebe kamaráde čeká? 

No, určitě ne vytopený příbytek bohatého pá-

níčka, vydatné granule, vlastní pelíšek, místo 

v autě a u okýnka, ani tě nikdo nepoveze vy-

venčit v tom bouráku o síle sto koňských sil. 

Tak snad se nám v přírodě udržíš, abys nějakou 

mršinu (ještě skoro čerstvou) sraženou na sil-

nici, snadno ukořistil a najedl se. Přeju ti i ně-

jakou samičku s podobným osudem. Možná 

vytvoříš i smečku, jsi-li opravdu vlk, pak (ale 

tady ne, někde v horách Beskyd, Krkonoš či 

na Kysúci) určitě „vyberete desátek“ a ulo-

víte nějakou ovečku ze stáda a budete mít 

hody. Máš holt smůlu, z náboženství vím, jaký 

symbol dobroty je „beránek boží“ a ty budeš 

zase ten zlý vlk. Nedej na symboly. Holubice? 

Bývala i „holubice míru“ – a přitom je to ta 

nejhorší máma. Má nejvyšší úhyn mláďat, co 

svět světem stojí. „Tak už běž...“ říkám mu, ale 

ty oči už zmizely. Je to chytré zvíře. Chudé, ale 

do přírody patří... a věřte, umí se v ní i chovat.

Vladimír Zápotocký
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Zvolská botička

Jdu do obchodu, kopu si s míčem nebo zrovna venčím svého 
miláčka… Zpomal 20 km/h – obytná zóna!

V sobotu 13. dubna se konal turistický pochod 

Zvolská botička. Nádherné jarní počasí při-

lákalo malé i velké účastníky a jejich psí mi-

láčky na procházku přírodou v okolí Zvole. 

Pořadatelé připravili tři různě dlouhé trasy se 

stanovišti, na kterých se účastníci dovídali za-

jímavé informace o jednotlivých částech obce 

(Proč se říká Šmoulov? Kdy byla první zmínka 
o Černíkách? Kolik je domů na Šmoulově?…). 
Všechny trasy začínaly u cukrárny na návsi 

a končily v Černíkách, kde bylo připraveno 

občerstvení. Každý účastník obdržel v cíli upo-

mínku na pochod – perníkovou botičku. Akci 

uspořádali společně ČSZ Černíky, SK Zvole, 

členové sdružení Občané pro Zvoli, členové 

ODS ze Zvole. 

Jana Straková 
a Hana Šiplerová

Konečně krásné počasí láká k venkovním 

hrám, procházkám, cyklistice a jiným aktivi-

tám. Obytná zóna, tedy prostor, do kterého 

vjíždíme u cukrárny Ála, je oblast vymezená 

příslušnými dopravními značkami; zónu tvo-

ří soubor zklidněných pozemních komunika-

cí s převahou pobytové funkce s přímou do-

pravní obsluhou staveb, ve které je umožněn 

pohyb chodců, cyklistů a motorových vozidel 

a hry dětí ve společném prostoru za stano-

vených podmínek provozu podle zvláštního 

předpisu. Jsou povoleny hry dětí přímo v do-

pravním prostoru a chodci i hrající si děti 

musí umožnit vozidlům jízdu. Při vyjíždění 

z obytné zóny na jinou pozemní komunika-

ci musí dát řidič přednost v jízdě. Řidič smí 

jet rychlostí nejvýše 20 km/h. Řidič musí dbát 

zvýšené ohleduplnosti vůči chodcům, které 

nesmí ohrozit, případě nutnosti musí zastavit 

vozidlo. 

Ráda bych všem spoluobčanům, kteří toto zna-

čení dodržují, poděkovala. Možná si ani rych-

lou jízdu při cestě domů často neuvědomíme. 

Přesto chraňme náš prostor pro všechny děti, 

cyklisty,bruslaře, maminky s kočárky i všechny 

ty, kteří to tu mají rádi!

Ať můžeme naši obytnou zónu 
bezpečně obývat.

Michaela Mařáková

Fotbalový park ve Zvoli
V neděli 19. května se sešli na zvolském fot-

balovém hřišti nejen příznivci kopané ale 

všichni, kteří si chtěli vyzkoušet své fotbalo-

vé umění. Fotbalový park, který byl postaven 

na velkém hřišti pro děti i dospělé, si užili 

hlavně tatínkové. Za svoje umění byli odmě-

něni diplomem. Zvláštní kategorii tvořily 

ženy, které se opravdu ukázaly jako bojovni-

ce a dokonce byly i lepší než muži! Děti do-

staly medaile a sladkosti. Počasí nám oprav-

du přálo. Po mnoha propršených dnech se 

ukázalo sluníčko. 

Protože hodně malých fotbalistů bylo v ne-

děli na zápasech mimo naše hřiště, poskytli 

jsme ještě následující víkend fotbalové atrak-

ce pro děti na zvolském turnaji. Jsme rádi, 

že se dětem fotbalový park líbí a těšíme se 

někdy příště! 

Za o.s. Karabina Zdena Gabrielová
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Přístavba hřbitova a její ozelenění
Všichni víme, že je dokončena obvodová zeď a vchodová vrata přístavby 

hřbitova ve Zvoli.

Pro vnitřní úpravy byla zpracována projektová dokumentace na tzv. 

Ozelenění přístavby hřbitova. Na základě této zpracované doku-

mentace bylo zažádáno o přidělení dotace, což se po delší době 

podařilo.

Byla zpracována zadávací dokumentace, která měla sloužit pro získání 

nabídek od dodavatelských fi rem.

Vzhledem k tomu, že se jednalo o podlimitní objem fi nančních prostřed-

ků bylo přistoupeno k výběrovému řízení z oslovených fi rem. Výzva k po-

dání nabídek byla vyvěšena a dále byly obeslány fi rmy: Ondřej Ebenstreid, 

Ke Křížku 413, 252 45 Březová-Oleško; František Ryvola, U národního 

výboru 55, 252 68 Kněževes; LandART Atelier, sro, Karlovotýnská 49, 

252 16 Nušice; Marek Pokorný, Hněvkovského 1376/10, 149 00 Praha 4; 

Mikuláš Molčanyi, Košťálkova 1534, 266 01 Beroun a Školky MCELY 

s.r.o., Mcely 198, okr. Nymburk, PSČ 289 36.

Termín pro odevzdání nabídek byl stanoven na 20.6.2013.

Do stanoveného termínu odevzdaly nabídku fi rmy: Školky MCELY 

s.r.o., Mikuláš Molčanyi a Ladislav Herink – Všetaty 95.

Rada obce dále jmenovala výběrovou komisi ve složení Marek Novák, 

Josef Šebek, Miloslav Petříček, Pavel Koudelka, Lubomír Duda a jako 

náhradník byl jmenován Miroslav Stoklasa. Termín otevírání obálek byl 

stanoven na úterý 25.6.2013 od 18 hodin. Kritériem pro hodnocení byla 

nejnižší cena.

Po otevření obálek byly nejprve zkontrolovány potřebné náležitosti nabí-

dek určené v zadávací dokumentaci. Tyto náležitosti splnily všichni z po-

dávajících. Po té bylo přistoupeno k porovnání cen za dodávku ozeleně-

ní. Nejnižší cenu nabídla fi rma Školky MCELY s.r.o ve výši 773 231 Kč, 

která se stala vítězem výběrového řízení. Výsledky hodnocení nabídek 

jsou vyvěšeny na webových stránkách obce Zvole, kde je také uvedena 

projektová dokumentace, podle které bude ozelenění provedeno.

Další postup bude již jednoduchý. Po podepsání smlouvy o dílo, jež byla 

také součástí zadávací dokumentace, bude předán dodavateli prostor 

nové části hřbitova k provedení prací. Pro informaci uvádím, že se bude 

vysazovat více než 550 kusů rostlin.

Můžeme se tedy všichni těšit na brzké dokončení již delší dobu rozpra-

covaného díla a zahájení užívání nové části hřbitova.

Lubomír Duda

Poděkování zvolským hasičům
Jak jsem již v úvodním článku napsal, smekám před pomocí, kterou 

zvolští dobrovolní hasiči odvedli v krizovém čase povodní. Během čtyř 

dnů (od 1. do 4. června) vyjela naše technika s hasiči celkem dvaadva-

cet krát. Nejčastěji k odčerpávání vody ze zatopených prostor, dále pak 

ke stromům spadlým přes silnici. V Zálepech stavěli hráz a byli povo-

láni i k evakuaci osob od Maškova Mlýna v Zahořanském údolí (akce 

později zrušena). Pomáhali ve všech s námi sousedících obcích, také 

pak v Dolních Břežanech a v Hodkovicích. Některých zásahů jsem byl 

i přítomen. Například zprůjezdnění silnice Vrané nad Vltavou - Zvole. 

Před nejspodnější vracečkou spadl přes silnici mohutný dub, na jehož 

rozřezání nestačila ani naše hasičská technika (povolali jsme na pomoc 

našeho lesního hospodáře Ing. Šticha) a za necelou hodinu umožnili 

vraňákům opět využívat tuto komunikaci. 

Čas mezi výjezdy trávili hasiči v hasičárně, kde na provizorních krakor-

cích sušili promáčené věci. Po ustání srážek a opadnutí největší vody 

nastal čas na likvidaci škod. Od středy do pátku pomáhali i s technikou 

odklízet nánosy bahna ve Vraném nad Vltavou. Tuny a tuny smrdutého 

a mazlavého bláta byly odváženy na skládky, vodou se čistila nefunkční 

kanalizace, splachovaly se silnice. 

Za to vše ještě jednou na závěr. Děkuji vám za sebe, ale jistě i za všechny, 

kterým jste pomohli.

Mirek Stoklasa

„Černické Veselí“ 
v rytmu tance 

TANEC, HUDBA ZÁBAVA PRO VŠECHNY GENERACE

Sobota 20. července 2013 

od 17:00 do 24:00 hodin

na parcele Českého svazu zahrádkářů v Černické ulici.

Přijďte se během léta pobavit a na zahradní slavnosti strávit příjemný a zábavný večer. 

K poslechu i tanci je pro Vás připravena pestrá směs hudebních žánrů od dechovky 

až po rock. Těšte se na bohatou tombolu.

Velký výběr nápojů, grilované klobásy a další občerstvení nabídne návštěvníkům nový kiosek.

Zve ČZS Černíky

Vstupné zdarma
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Občanská sdružení obce Zvole zvou všechny malé i velké Zvoláky 

v sobotu 21. září 2013 od 14 do 18 hodin na zvolské návsi

2. Zvolské babí léto
Program:

•  Vystoupení skupiny Kabrňáci z Diagnostického ústavu sociální péče v Tloskově – podrobnosti na www.kabrnaci.cz

•  Hračkárna pro děti 

•  Závod v orientačním běhu – jak najít tu správnou kontrolu? (SK Zvole, oddíl orientačního běhu)

•  Venkovní stolní tenis – dovednosti s pálkou (SK Zvole, oddíl stolního tenisu)

•  Kouzelný rybník a možná přijde i princezna (Dráčata)

•  Logické hry – řešení hlavolamů, šifer a jiných úkolů, kde zapojíte mozkové závity (SK Zvole, šachový klub Medvědi Zvole)

•  Šachy naslepo – simultánka (SK Zvole, Medvědi Zvole)

•  Rekord obce Zvole – přijďte vytvořit lidský řetěz kolem rybníka, kam až dosáhneme od cukrárny k autobusové zastávce nebo 

až ke škole???

•  Posezení u ohně a opékání špekáčků

•  Hasiči - ukázka

•  Jarmark

•  ...

Moderuje Vladimír Hudousek

Srdečně zvou

Dráčata, Karabina, Občané pro Zvoli, Klub Akimovy školičky, SK Zvole, Zvolské mamky, Hasiči

Akce se koná s podporou ŠSKK obce Zvole. Podrobnější informace o jednotlivých sdruženích můžete najít na http://www.zvole.info/


